

Date: 08/06/2023

Ref: GNHGroup-NM/2023/BS/0061

التاريخ: 2023/06/08

المرجع: GNHGroup-NM/2023/BS/0061

To: H.E. / Hamed Ahmed Ali  
Chief Executive Officer  
Dubai Financial Market  
UAE - Dubai

الى: سعادة / حامد أحمد علي  
الرئيس التنفيذي  
سوق دبي المالي  
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Notification from the Company

تنويه من الشركة

Reference to the previous disclosure Ref# GNHGroup-NM/2023/BS/0053 regarding selling the Company's treasure shares, we would like to inform you that the Company has completed the Direct Transaction today, Thursday 8<sup>th</sup> of June 2023, with a selling price of 4 dirhams. As a result, the company achieved net proceeds of 17,004,400 dirhams.

Noting that the Board of Directors approved deal in its BOD meeting held on June 2, 2023, that is, when the share price range from the date of receipt of the offer until its approval was between the price of 3.91-4.36 dirhams. Therefore, the deal is binding for both parties regardless of the stock price fluctuations in the following days.

The Company confirms its commitment to the regulations and instructions of the Securities and Commodities Authority and the Dubai Financial Market in this regard.

بالإشارة إلى الإفصاح السابق رقم GNHGroup-NM/2023/BS/0053 بخصوص صفقة بيع أسهم الخزينة، نود إحاطتكم علماً بأن الشركة استكملت صفقة بيع أسهم الخزينة اليوم الخميس الموافق 8 يونيو 2023، بسعر 4 درهم ومن خلال صفقة مباشرة، محققة بذلك عائدات صافية للشركة بقيمة 17,004,400 درهم.

علماً بأن مجلس الإدارة وافق على الصفقة في اجتماعه المنعقد بتاريخ 2 يونيو 2023، أي عندما كان نطاق سعر السهم منذ تاريخ استلام العرض وحتى الموافقة عليه بين سعر 3.91-4.36 درهم. ولذلك فهو ملزم للطرفين بغض النظر عن تقلبات سعر السهم في الأيام التالية.

كما تؤكد الشركة التزامها بأنظمة وتعليمات هيئة الأوراق المالية والسلع وسوق دبي المالي بهذا الخصوص.

Sincerely yours,,,

Nader Muqbel  
Investor Relations Director  
Gulf Navigation Holding PJSC

**GULF  
NAV**

الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع  
GULF NAVIGATION HOLDING PJSC  
P.O. Box 49651, Dubai - UAE

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

نادرمقبل  
مدير علاقات المستثمرين  
الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع



www.gulfnavigation.com

T +971 4 427 0104, F +971 4 427 0103  
Office 3901-3902, 39th Floor, API Trio Tower  
Al Barsha 1, PO Box 49651, Dubai, UAE